

國立中山大學材料與光電科學學系
NSYSU Department of Materials and Optoelectronic Science

碩士論文計畫書審查申請書
Master's Thesis Proposal Application Form

茲同意研究生碩士____年級第____學期，姓名：_____ (學號：_____) 提出論文計畫書審查

Herewith it is agreed that _____ Academic Year , _____ Semester, Master's student _____ (ID: _____) proposes his/her thesis research plan.

無更換指導教授 Didn't change the advisor.

有更換指導教授 完成更換程序日期： 年 月 日 (滿 6 個月後方能提審)

Change the advisor Date of change: Y M D (can only be submitted after six months)

論文題目：中文 Thesis topic in Mandarin _____

英文 Thesis topic in English _____

口試日期 Oral Defense Date : _____ Y 年 _____ M 月 _____ D 日

口試審查委員 Oral Defense Committee Members :

1、 _____ (任職於 Working at)

2、 _____ (任職於 Working at)

3、 _____ (任職於 Working at)

4、 _____ (任職於 Working at)

指導教授 Advisor : _____ (簽名 Signature)；日期 Date : _____

主任 Chair : _____ (簽名 Signature)；日期 Date : _____

注意事項：口試日期確定前一星期，請將此份【提審申請書】經指導教授簽名後繳至系辦（可參閱入學時發的碩士班學位考試相關規定）。

One week before the confirmed date of the oral defense, have this form signed by your advisor and then submit it to the department office (Please refer to the relevant regulations on examinations applicable for the year of admission).

系辦收件日期 Date of receipt :